

Title (en)
Miniature bowling game.

Title (de)
Miniatürkegelspiel.

Title (fr)
Jeu de quilles miniature.

Publication
EP 0056633 A1 19820728 (DE)

Application
EP 82100265 A 19820115

Priority
DE 8101093 U 19810119

Abstract (en)

The miniature bowling game consists of a base plate (1) having a peripheral raised edge wall (3) at its edge, skittles (11), which can be set up on the base plate (1), and a spinning top (6). The invention consists in the fact that a holder (5, 7) loosely accommodating the spinning top (6) is provided on the inside of the raised edge wall (3), into which holder the spinning top (6) can be inserted from the play area surrounded by the edge wall (3) and by means of which the spinning top (6) is then held laterally. Provided in the region of this holder (5, 7) in the edge wall (3) is a slot (10) which extends from the upper edge of said edge wall downwards almost to the base plate (1) and serves for passing through a winding cord (9) for the spinning top (6). This winding cord can be wrapped around the foot of the spinning top and be passed through the slot out of the inner space of the game so that the spinning top (6) can be wound up in the game area by pulling the cord (9) from the outside. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Miniatürkegelspiel, welches aus einer Bodenplatte (1) mit an deren Rand umlaufender, hochstehender Randwand (3), ferner aus auf die Bodenplatte (1) aufstellbaren Kegeln (11) sowie einem Kreisel (6) besteht. Die Erfindung besteht darin, daß an der Innenseite der hochstehenden Randwand (3) eine den Kreisel (6) lose aufnehmende Halterung (5,7) vorgesehen ist, in welche der Kreisel (6) von durch die Randwand (3) umgebenen Spielraum her eingesetzt werden kann und durch welche dann der Kreisel (6) seitlich gehalten wird. Im Bereich dieser Halterung (5,7) ist in der Randwand (3) ein sich von dessen Oberkante aus nach unten bis nahezu zur Bodenplatte (1) erstreckender Schlitz (10) vorgesehen, der für die Hindurchführung einer Andrehschnur (9) für den Kreisel (6) dient. Diese Andrehschnur kann um den Fuß des Kreisels herumgeschlungen und durch den Schlitz hindurch aus dem Innenraum des Spiels herausgeführt werden, damit durch Anziehen der Schnur (9) von außen her ein Andrehen des Kreisels (6) im Spielraum erfolgen kann.

IPC 1-7
A63D 3/00; A63F 9/16

IPC 8 full level
A63D 3/00 (2006.01); **A63F 9/00** (2006.01); **A63F 9/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63D 3/00 (2013.01); **A63F 9/16** (2013.01)

Citation (search report)

- US 4007935 A 19770215 - SIBER ERWIN-WALTER C
- FR 764475 A 19340522
- US 1470872 A 19231016 - OVENSHIRE ELIJAH A
- DE 2610920 A1 19770922 - WOLF HANS
- CH 359078 A 19611215 - SCHMITT KARL [CH]
- DE 595346 C 19340412 - WILHELM OELMANN
- US 2919920 A 19600105 - HEAPE HELEN B

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0056633 A1 19820728; DE 8101093 U1 19810625; JP S57142280 A 19820902

DOCDB simple family (application)
EP 82100265 A 19820115; DE 8101093 U 19810119; JP 670782 A 19820119